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Zápisnica 

z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 20.11.2024 

v budove obecného úradu. 

 

Úvodom zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce privítal prítomných a oboznámil 

ich s programom rokovania.  

 

Prítomní: prezenčná listina v prílohe zápisnice. 

 

K bodu 1. Otvorenie, program a zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Program rokovania bol obecným zastupiteľstvom jednomyseľne schválený, tak ako bol 

navrhnutý.  

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie, program zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa z kontroly vybavovania sťažností a petícií 
5. Zriadenie zmluvy o budúcej zmluve o výkone správy majetku na stavbu:  
  Kanalizácia a ČOV Nacina Ves – aktualizácia 
  Kanalizácia a ČOV Nacina Ves – zmena stavby pred dokončením 
6. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku – Materská škola 
7. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku – Základná škola 
8. Žiadosť Rímskokatolíckej farnosti všetkých svätých v Nacinej Vsi  
9. Rôzne 
10. Diskusia 
11. Záver a ukončenie 
 

 

K bodu 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:  Milan Ivan, Medzibridský Ján, Jozef Vojtko,  

Overovateľov zápisnice v zložení: Michalko Peter, Ing. Donič Vladimír  

Za zapisovateľa starosta určil Ing. Petra Voľanského. 

 

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesenia. 

Kontrolu plnenia uznesení z 14. zasadnutia OZ vykonal starosta obce.  

Starosta obce konštatoval, že uznesenia:   

č. 80 – v riešení odkúpenie pozemku z SPF (772/1) 

č. 141 – splnené, finančné prostriedky neboli vyplatené z dôvodu nesplnenia podmienok  

č. 147 – nesplnené, odkup pozemku LV333 
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č. 164 – nesplnené, rekonštrukcia el. zariadenia stará MS 

č. 181 – v riešení 

č. 182 – v riešení 

č. 183 – v riešení 

č. 184 – v riešení 

č. 185 - splnené 

č. 186 – splnené 

č. 187 – splnené 

č. 188 – v riešení a potrebné zaradiť do rozpočtu 

č. 189 – nesplnené, odkup pozemku p. Miškovič 

 

K bodu 4. Správa z kontroly vybavovania sťažností a petícií 

Správu predniesla hlavná kontrolórka obce p. Michalková. 

Obecné zastupiteľstvo túto správu zobralo na vedomie. 
 

K bodu 5. Zriadenie zmluvy o budúcej zmluve o výkone správy majetku na stavbu:  

Kanalizácia a ČOV Nacina Ves – aktualizácia 

Kanalizácia a ČOV Nacina Ves – zmena stavby pred dokončením 

Starosta obce vysvetlil proces a potrebné zmluvy k prevádzke Kanalizácie a ČOV, zároveň 

predniesol návrh uznesenia o zriadení zmluvy o budúcej zmluve s Východoslovenskou 

vodárenskou spoločnosťou, a.s. o výkone správy majetku na stavbu Kanalizácie a ČOV Nacina 

Ves (aktualizácia a zmena stavby pred dokončením), ktorým sa aj obecne zastupiteľstvo 

zaoberalo 

Obecné zastupiteľstvo uznesenie jednohlasne schválilo. 
 
K bodu 6. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku – Materská škola 

Starosta obce prečítal žiadosť MS a vysvetlil účel vynaloženia finančných príspevkov zároveň 
bola navrhnutá suma v hodnote 200,-€ 
Obecné zastupiteľstvo žiadosť prehodnotilo a jednohlasne schválilo navrhnutú sumu. 
 
K bodu 7. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku – Základná škola 

Starosta obce prečítal žiadosť ZŠ Nacina Ves a vysvetlil účel vynaloženia finančných 
prostriedkov na zabezpečenie osláv Sv. Mikuláša. Navrhovaná suma je 200,-€ 
Obecné zastupiteľstvo  navrhovanú  sumu  schválilo. 
 
K bodu 8. Žiadosť Rímskokatolíckej farnosti všetkých svätých v Nacinej Vsi  

Starosta obce prečítal žiadosť Rímskokatolíckej farnosti Všetkých svätých v Nacinej Vsi a 
vysvetlil účel vynaloženia finančných prostriedkov a požadovanú sumu vo výške 8.000,-€ 
Obecné zastupiteľstvo žiadosť prehodnotilo a jednohlasne sa zhodlo o presune tejto 
požiadavky na obdobie kreovania rozpočtu na rok 2025 a žiadosť berie na vedomie. 
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K bodu 9. Rôzne  
a) Starosta obce požiadal Finančnú komisiu (Voľansky, Vaľko, Donič) o stretnutie 

26.11.2024 16,30hod  
b) Starosta obce informoval o potrebe zvýšenia poplatku za komunálny odpad (aktuálne 

máme 18,-€)  V prípade, ak nepostačuje domácnosti jedna nádoba na odpad, poslanci 
navrhli možnosť zakúpiť si  ďalšiu nálepku na 120 l kontajner od začiatku roku 2025 
v sume 100,-€.  

c) Starosta obce otvoril aj otázku zvyšovania daní zo stavieb a pozemkov. Daň 
z pozemkov poslanci v rozprave ponechávajú na pôvodnej úrovni. 

d) Starosta obce informoval o stave nalepovania nálepiek na nádoby na odpad 
a o nesprávnom nalepovaní. Je potrebné toto nalepovanie upraviť. 

e) Starosta obce informoval o získaní dotácie na rekonštrukciu zdravotného strediska vo 
výške 102tis €, zároveň popísal všetky aktivity, ktoré sa budú počas rekonštrukcie 
robiť 

f) Starosta obce informoval poslancov o potrebe podania žiadosti o povolenie na výrub 
stromov na cintoríne v časti vchodu – borovice 

g) Starosta zhrnul niekoľko bodov ktoré je potrebné zahrnúť do rozpočtu obce na rok 
2025,  
- Spoluúčasť v prípade dotácie na kanalizáciu  
- Spoluúčasť na kamerový systém 

h) Starosta informoval o stave realizácie výstavby altánku na futbalovom ihrisku. 
Altánok je postavený, je potrebné ho ešte prekryť plechom a uložiť dlažbu  

i) Ukončenie roka 2024 – poslanci sa zhodli na stretnutí o 16 hod. Pripravovať budú 
obložené chlebíčky a sladké pečivo. 

 
K bodu 10. Diskusia.   

a. Bez diskusných príspevkov 
 
K bodu 11. Záverom starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného 

zastupiteľstva oficiálne ukončil.  

 

 

Overovateľov zápisnice v zložení: Peter Michalko       .......................................... 

 

     Ing. Vladimír Donič       .......................................... 

                                            

 

 

 

 

  .............................................. 
        Anton Šandor, starosta obce 
 


